國立中山大學海洋科學與科技全英語博士學位學程
學生會議論文口頭發表獎學金申請書
National Sun Yat-sen University
International Doctoral Program of Marine Science and Technology
Student Conference Presentation Award Application Form
                                                                                                      申請日期：	年	月	日
                                                     Application Date: ____ / ____ / ____

	申 請 人
Applicant Name
	
	年	級
Year of Study
	
	學	號
Student ID Number
	

	會議中文名稱(選填)／Conference Title in Chinese (Optional):

	發表形式／Presentation Type:
☐ 口頭發表 Oral
☐ 海報發表 Poster

	會議英文名稱／Conference Title in English:

	

	主辦單位／Organizing Institution:

	

	會議地點／Conference Location (City, Country):

	

	會議日期／Conference Dates:
	

	會議類型／Conference type:
☐ 國內會議 / Domestic
☐ 國際會議 / International
	是否有可引用之長論文／With a citable full paper:
☐ 是 / Yes
☐ 否 / No

	如論文獲得會議獎項，請註明 (無則免填)／Please specify whether the paper has received any awards at the conference (if not applicable, please leave blank):

	指導教授簽名／Advisor’s Signature:

	獎 勵 金 額
	1個基點 = ______元
1 base point = NT$ ________


	檢附文件
Required Attachments 
	☐ 論文接受函、與會證明或有論文篇名的會議議程(擇一)／Letter of paper acceptance, proof of attendance, or conference program listing the paper title (choose one)
☐ 論文全文或摘要／Full Paper or Abstract
☐ 獲獎證明(視情況選附)／Proof of Award (When Applicable)

	備	註
	1. 申請人僅限該會議論文之第一或通訊作者。
2. 提出申請之會議論文發表日期需為前一年5月1日至當年4月30日間。
3. 申請人應向本學程提出完整申請手續而未獲其他獎助者，方得申請本獎學金，且同一篇或同一人不得重複申請領獎；未依上述要點完成完整之申請程序者，概不受理申請本獎學金。
1. Only the first author or the corresponding author of the conference paper is eligible to apply.
2. The conference paper must have been presented between May 1 of the previous year and April 30 of the current year.
3. Applicants must complete the full application process with this program and must not have received other reward for the same paper.
Duplicate applications for the same paper or individual are not permitted.
Incomplete applications or failure to follow the above regulations will result in disqualification.



